
 
 

Вх.№АСД-01-  83 / 05.10.2023 г. 

П Р О Т ОК ОЛ  № 1 

на Обществения съвет към ОУ „Стоян Михайловски“- Пловдив 

 

Днес, 04.10.2023 г. от 17,00 часа  се проведе заседание с членовете на Обществен 

съвет на ОУ „Стоян Михайловски”, Пловдив в учителската стая.  За събранието e 

изпратена електронна писмена покана до всеки член на ОС по имейл и информация по 

точките от дневен ред и отчет за 9 месеца . Предварително бе проведен разговор с 

предеседателя – Латинка Вълчева и всички останали членове. 

1. Латинка Вълчева- председател, 

2. Паулина Мечева 

3. Кирил Гинев 

4. Стефка Петкова 

5. Анета Кацарска - и представител на финансиращия орган на район Южен, 

определена със заповед на кмета на Община Пловдив – Здравко Димитров. 

Информацията е получена и потвърдена от всички членове.  

1. Отчет от предходното събрание – 10.07.2023 г. - докл. Директор. 

2. Отчет на деветмесечие(януари-септември) за бюджета на институцията 2023 г.- 

докл. Даниела Калистрова. 

3. Запознаване с актуализираната  Стратегията на ОУ „Стоян Михайловски“- Пловдив 

за 2023 г.-2028 г. , обсъжда   1)предоставяне на равни възможности за обучение и/или 

възпитание; 2) предлага политики и мерки за подобряване качеството на образователния 

процес;  3) превенция на риск от ранно отпадане от системата на предучилищното и 

училищното, План за действие и финансиране за уч. 2023-24 година към Стратегията. 

4. Етичния кодекс на училищната общност. 

5. Приемане на Плана на заседанията на Обществения съвет  за 2023-24 година. 

6. Важни въпроси за учебната 2022-23 година – родителски срещи, брой ученици, 

обезпеченост с педагогически специалисти,  санкции на ученици, работа с 

проблемни ученици, работа с родители, столово хранене-организация и 

здравословна храна, избор на подкрепителна или основна закуска за учениците I до 

IV клас – мнение. 

По първа точка,  г-жа Балабанова направи отчет от  предходното събрание, като 

обясни,  че всички срокове са изпълнени и на това събрание е направен Отчет за 

изпълнение на Стратегията. 

 



По втора точка г-жа Даниела Калистрова- счетоводител,  запозна с отчета по 

Приложение №1, същият е разгледан на Общо събрание на 04.10.2023 г. и е качен в сайта 

на институцията. Подробно бяха обяснени разходите за командировки, които са на г-н 

Теохаров, който работи в Молдова, към българско училище. Разходите/ приходите по 

проекти и програми, собствени приходи. 

Г-жа Балабанова отчете събраната сума на 15.09.2023 г. – 2 413 лв за изграждане на кът 

в двора на училището посветен на патрона Стоян Михайловски. Уточни се, че подписан 

бюджет от Общината все още няма.  

Не постъпиха мнения и въпроси. 

Гласуваха:  5 души – „За „ ; 0-„Против“ и 0- „Въздържал се“ 

По трета точка : Се разгледа   Стратегията на ОУ „Стоян Михайловски“- Пловдив за 

2023 г.-2028 г. , която е за 5 години. Обсъдиха се  заложените в нея   1)предоставяне на 

равни възможности за обучение и/или възпитание на учениците  2) предлага политики и 

мерки за подобряване качеството на образователния процес;  3) превенция на риск от 

ранно отпадане от системата на предучилищното и училищното,  

Г-жа Балабанова поясни, че тази година за съжаление има двама отпаднали ученици, с 

които вече са запознати членовете на ОС – Стоян Ф. Асенов и София Добрева и двамата са 

обявени за общодържавно издирване.  Споделен беше и проблемът с Дани Терзиева, която 

повтаря 5 клас, поради неявяване на поправителни изпити. 

План за действие и финансиране за уч. 2023-24 година  е разработен със срок една 

учебна година и той е разбивка на Стратегията.  

Не постъпиха мнения и въпроси. 

Гласуваха:  5 души – „За „ ; 0-„Против“ и 0- „Въздържал се“. 

По четвърта точка: Относно  Етичният кодекс на училищната общност, 

директорът сподели, че документа вече е разгледан на предишно заседание в работен 

вариант. Определените представители на ОС- г-жа Л. Вълчева,  представители от 

педагогическия съвет – В. Хариткова и представител на Ученическия съвет  са участвали в 

създаването на Етичния кодекс. На Общо събрание той ще бъде разгледан и утвърден от 

директор.  Окончателният вариант е представен и в този вариант е качен в сайта на 

институцията и оставен на общодоспъпно място в институцията – учителска стая и 

електронни класни стаи. 

 Гласуваха:  5 души – „За „ ; 0-„Против“ и 0- „Въздържал се“   

По пета точка,  Плана на заседанията на ОС за 2023-24 година, които ще бъде 

качен в сайта.  Всички присъстващи гласуваха:  

5 души – „За „ ; 0-„Против“ и 0- „Въздържал се“ 

По шеста точка :  Важни въпроси за учебната 2023-23 година – работа с родители, 

столово хранене, избор на подкрепителна или основна закуска за учениците до IV 

клас.  

Отбеляза се факта, че са направени родителски срещи, че сградата е обновена, направен 

е ремонта на много класни стаи с труд на родители за цикленето на паркета. Една класна 

стая на II- б клас е изцяло подновена с помоща на проект на EVN. Закупени нови чинове, 

столове, шкафове и мека мебел за кътове за отдих в доста класни стаи. 

Избра се подкрепителна закуска за учениците до 4 клас. Обсъди се проблема със 

събирането на пари и родителите бяха категорични, че няма злоупотреби. 

Обясни се, че в стола е подновен и има нови столове, маси и изглежда по-приветливо. 

Обсъди се въпроса за храната в стола, като количество и качество и родителите са доболни 

от фирмата МН „Парти“, подготвя се закупуването на купоните от родителите онлайн. Г-



жа Балабанова успокои присъстващите относно репортажите по метиите, относно изтекли 

храни и каза, че е няма основание за притеснение. 

Обърна се внимание на мерките в институцията в грипна  обстановка, отчете се, че  

всички искат присъствено обучение.  

Поради изчерпване на всички точки от дневния ред, събранието беше закрито. 

Решение 1: 

  На основание на чл.269, ал.1, т.4 от ЗПУО, чл.16, ал.1, т.4  от ПСУДОСДГУ се  дава 

положително становище на  : 

1)отчета от изпълнението на бюджета на институцията до 30.09.2023  г. 

Решение 3:  

На основание на чл.269, ал.1, т.1, т.2, т.3 от ЗПУО, чл.16, ал.1, т.2 и т.3  от 

ПСУДОСДГУ се  дава одобрение на : 

1) Стратегия за развитие на училището за 2023-2028 г. и Финансов план към нея и 

включени в нея: 1)Програма за превенция на ранно напускане на ученици; 2)Програма за  предоставяне 

на равни възможности и за приобщаване на деца и ученици от уязвими групи и  3)Политики и мерки  за 

подобряване на качеството на институцията. 
Които са разгледани на ПС и качени в сайта на институцията. 

Решение 4:  

На основание на чл.269, ал.1, т.11 от ЗПУО, чл.16, ал.1, т.11  от ПСУДОСДГУ се  приема : 

- Етичен кодекс на училищната общност. 

Решение 5: 

 Приет-  Плана на заседанията на ОС за 2023-24 година. 

 Решение 6 : 

Приета Програма по БСЧ, теми по гражданско, интекултурно, здравно и екологично 

възпитание 

 

Общественият съвет подкрепя подкрепителна закуска за учениците до 4 клас.  

 

 

     

Неразделна част от протокола: Отчет на бюджета , присъствен списък  

 

 

 

Ирина Мангадашева      Латинка Вълчева     

Секретар         Председател на Обществения съвет 


